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Лидија Удовички, сестра министарке Кори Удовички похвалила је данас најаву министра
Александра Антића о почетку градње првог ветропарка у нашој земљи, упитавши се
"знају ли грађани да је Србија једина држава у Европи која нема ветропаркове".

  

  

У телефонској изјави Телевизији Н1, првој од када је у јавности пласирана афера с
ветропарковима, прислушкивањем и оптужбама за корупцију, она је оценила да би
управо почетак градње ветропаркова у Србији био знак да се ради на реформи
енергетског система, с циљем да буде "имун на корупцију и злоупотребе од стране
државних монопола".

  

- Такве реформе су и обавеза Србије према Енергетској заједници Југоисточне Европе,
јер је земља чланица и потписница тог уговора, а у испуњавању тих обавеза веома
касни. То је тема која мене брине и занима и исто то је била мисија којом сам се бавила
протеклих година у Србији док нисам 2014. године отишла - рекла је Удовички.

  

Нада се, додала је, да ћемо се сви ускоро наћи на пресецању врпце за почетак градње
првог великог ветропарка у Србији, а она ће се, рекла је, том позиву сигурно одазвати.

  

- Желим да се сви сетимо да је то 2015. година и да је упамтимо, јер било је оваквих
изјава и од других министара и у другим владама раније - да смо пажљиво писали
године па да видимо колико је времена од тада прошло до данас, а ми још немамо
ниједан ветропарк - приметила је Удовички.
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